
Agent Stekelenburga: Jest teraz bardzo szczęśliwy

News - ASRoma.pl

Trzy i pół miesiąca trwała gehenna Maartena Stekelenburga w Romie.

Holender nie grał, był bliski odejścia z klubu, jednak jego przyszłość

zmieniła się wraz z odejściem Zdenka Zemana. Agent piłkarza, Robert

Jansem, udzielił krótkiego wywiadu dla gazzettagiallorossa.it.

 

Zeman odszedł, jaka jest teraz sytuacja Stekelenburga?

- Faktycznie, Maarten jest obecnie bardzo szczęśliwy.

Rozmawiałeś z kierownictwem?

- Tak, z kierownictwem rozmawiamy każdego dnia.

A z Fulham?

- To w zasadzie zamknięty temat.

 

Zostanie?

- Obecnie Maarten jest po prostu zadowolony z gry w pierwszym składzie Romy.

Będzie z pewnością szczęśliwy z pozostania w stolicy.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

